
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 425
Vil ministeren oplyse, hvor mange gange i perioden 2010-2017 der er blevet
udtaget en stikprøvekontrol af de sager, hvor udlændinge ved køb af fast
ejendom, både helårsbeboelse og fritidsboliger, har selvregistret sig som væ-
rende undtaget fra reglerne om at søge Justitsministeriets tilladelse, og i hvor
mange sager det efterfølgende har vist sig, at der skulle have været ansøgt
om tilladelse til erhvervelse af fast ejendom hos Justitsministeriet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kenneth
Kristensen Berth (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kenneth.Kristen-
sen.Berth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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Offentligt


